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Maak kennis met 
Shanique en Jurgen 
van De Kok Bouwgroep

N.22
Nico & Joke gaan bij 

elkaar op de koffie
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De Stalenbrugstraat en omgeving 
worden vernieuwd! Hier maken 39 oude 
huurwoningen van Stadlander plaats 
voor de nieuwbouw van Oranje Buren. 
De Kok Bouwgroep bouwt hier 51 sociale 
huurwoningen terug. Het team achter Oranje 
Buren neemt ons mee in de plannen voor de 
nieuwbouw. 

“Oranje Buren bestaat uit een mix van 
woningtypen voor verschillende doelgroepen, 
zoals gezinnen, ouderen en starters”, vertelt 
Jurgen. Hij is projectcoördinator bij De Kok 
Bouwgroep. “Er komen eengezinswoningen 
met drie verdiepingen en een plat dak, in 
aansluiting op de Augustalaan. Daarnaast 
komen traditionele eengezinswoningen, met 
twee woonlagen en een zolderverdieping. 
Ook komen er beneden- en bovenwoningen 
in de nieuwe buurt. De benedenwoningen, op 
de begane grond, hebben één verdieping en 
zijn levensloopbestendig. De bovenwoningen 
bestaan uit twee verdiepingen.”
Aansluitend bij de ambitie van Stadlander zijn 
vier woningen bio-based. Dat betekent, dat ze 
gemaakt worden van natuurlijke materialen, 
zoals hout en natuurlijk isolatiemateriaal. “Een 
mooi extraatje, met het oog op de toekomst”, 
aldus Jurgen. Het ontwerp is van RoosRos. 
Jurgen is erg enthousiast over het ontwerp: 
“Een duidelijke verbetering. Ik ben blij dat we 
hier in Bergen op Zoom zoiets moois mogen 
bouwen.”

Met de bewoners
Oranje Buren krijgt een groen karakter. Heel 
anders dus, dan het versteende buurtje dat 
er nu nog is. “Parkeren kan straks zoveel 
mogelijk achter de woningen”, laat Jurgen 
zien. “In het midden van de buurt komt een 
groene ontmoetingsplek. We gaan samen met 
de bewoners kijken hoe we deze plek kunnen 
inrichten.” 

maak kennis 
met oranje
buren

Shanique is bewonersbegeleider bij De Kok 
Bouwgroep. Bij haar kunnen bewoners en 
omwonenden terecht met vragen of klachten. “Ik 
ben hun aanspreekpunt. De vragen beantwoord 
ik zelf of via de uitvoerder.” In september 
organiseerde De Kok al een inloopavond voor de 
buren, om de eerste schetsen te laten zien. De 
bewoners waren erg enthousiast over de nieuwe 
plannen. 

Zonde Om Weg Te Gooien-dag
Dat De Kok Bouwgroep de samenwerking met 
de buren opzoekt, lieten zij al zien tijdens de 
Zonde Om Weg Te Gooien-dag. Buren van het 
project hadden de kans om, onder begeleiding, 
bruikbare spullen uit de woningen te halen. 
Kranen, keukenkastjes, deuren en zelfs laminaat 
vond zo een tweede leven. Dit past bij de 
circulaire gedachte, die het sloopbedrijf ook 
toepast bij het vervolg van de werkzaamheden. 
Wat opnieuw te gebruiken is, gaat naar de 
tweedehandsshop van sloopbedrijf Van Caam 
Asbestverwijdering en Sloopwerken. 

De sloop is in oktober gestart. Het is de 
bedoeling dat alle woningen nog voor de kerst 
gesloopt zijn. 

Ontwerp nieuwe woningen
Ondertussen werkt het ontwerpteam verder 
aan het ontwerp van de nieuwe woningen. Dit 
team bestaat uit De Kok Bouwgroep, Stadlander, 
RoosRos Architecten, Huijsmans Infra & Techniek 
en P. Jansen Installatietechniek.  Het projectteam 
hoopt in de zomer van 2025 een definitief 
ontwerp te hebben. “We blijven onze buren 
op de hoogte houden van het ontwerp”, aldus 
Shanique. De bouw duurt ongeveer 1 jaar. Als 
alles meezit, heeft Fort-Zeekant er eind 2026 
weer heel wat nieuwe buren bij!

100 jaar ervaring 

De Kok Bouwgroep is een familiebedrijf dat honderd 
jaar bestaat. Er zijn drie vestigingen: in Bergen op Zoom, 
Oosterhout en Breda. In totaal werken er ongeveer  
180 mensen. De Kok Bouwgroep is actief op het gebied 
van woningbouw, utiliteitsbouw, onderhoud en renovatie. 
Jurgen: “Voor Stadlander bouwen en onderhouden we, doen 
we onderhoud aan woningen die van huurder wisselen en 
vervangen we bijvoorbeeld badkamers, toiletten en keukens.”

“Blij dat we  
 hier zoiets moois 
 mogen bouwen!” 
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samen voor
een veilige
wijk

De laatste tijd maken bewoners zich steeds 
meer zorgen over de veiligheid in Fort-
Zeekant. De afgelopen periode zijn er twee 
avonden georganiseerd, met als onderwerp 
“Veiligheid in de wijk, hoe ervaar jij dat?”  
Op die bijeenkomsten werd besproken 
hoe het gevoel van veiligheid in onze wijk 
vergroot kan worden. 

Veiligheid is voor iedereen anders. Waar de 
een goede straatverlichting heel belangrijk 
vindt, maakt een ander zich juist zorgen over 
verkeersveiligheid of overlast. Het kennen 
van je buren speelt ook een rol. Van oudsher 
is Fort-Zeekant een wijk waar mensen elkaar 
kennen en waar men niet bang is elkaar aan te 
spreken. 

Sociale controle
Maar de wijk is veranderd: er zijn nieuwe 
bewoners gekomen, het aantal alleenstaande 
ouderen is toegenomen en door corona zijn 
sociale contacten verminderd. “Het is niet 
meer zoals vroeger, dat iedereen elkaar kent,” 
zo klonk het. Maar de betrokkenheid is er nog 
steeds. Sociale controle blijft een waardevol 
element in de wijk. Elkaar kennen was dan ook 
de belangrijkste conclusie tijdens de eerste 
bijeenkomst. 

Dat geldt niet alleen voor de bewoners. Ook 

de aanwezige organisaties (politie, gemeente, 
Stadlander, WijZijn, bewonersplatform en 
diverse zorgorganisaties) moeten elkaar weten 
te vinden. 

Bloembakken en buurtcommissie
In de tweede bijeenkomst is besproken welke 
acties kunnen helpen om het veiligheidsgevoel 
te verbeteren. Dat gebeurde in kleine groepjes, 
met mensen die elkaar nog niet kenden. Dit 
leverde verrassende ideeën op. Zo zijn er 
bewoners in een deel van de wijk, die elkaar 
nauwelijks kennen. Terwijl dat helpt om 
elkaar aan te spreken en hulp te vragen. Er 

werd zelfs al een plan gemaakt om een 
buurtcommissie op te richten.

Daarnaast maakten sommige bewoners zich 
zorgen over de snelheid van het verkeer 
in de straten waar veel kinderen spelen. Zij 
bedachten een idee om met bloembakken 
de straat veiliger in te richten. Ook werd 
voorgesteld om de buurtpreventie uit te 
breiden en zichtbaarder te maken. Tot slot 
kwam het idee naar voren om kinderen te 
betrekken bij het schoonhouden van de 
buurt, bijvoorbeeld door samen zwerfafval 
op te ruimen.

Samen maken we het verschil
Uit de bijeenkomsten blijkt dat er veel 
verschillende manieren zijn om het 
veiligheidsgevoel in de wijk te vergroten. 
Het mooie is dat bewoners zelf actief 
kunnen bijdragen aan een veiligere buurt. 
En dat hoeven ze niet alleen te doen. 
Samenwerking met de gemeente, politie 
en andere betrokken organisaties zoals 
Stadlander, WijZijn, GGZ WNB, GGD en 
TWB maakt het mogelijk om echt verschil te 
maken. Fort-Zeekant laat zien dat veiligheid 
iets is dat je samen organiseert, met oog 
voor elkaar en voor de toekomst van de wijk.
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rommel- 
markt 

samen in
beweging
voor alzheimer

Zondag 1 september was het weer tijd voor de 
straatrommelmarkt in de Prinses Beatrixlaan 
en omgeving. Voor 7 uur begonnen de eerste 
standhouders hun plek al in te richten. Eerst 
nog met wat regen, maar al snel scheen de 
zon. 

Vanaf 9 uur ging de rommelmarkt open. De 
hele dag door kwamen veel bezoekers langs 
de verkoopplaatsen. Er werd druk gehandeld. 
Aan het eind van de dag waren de meeste 
verkopers tevreden. De gezellige muziek uit 
de boxen mengde zich met de gesprekken 
van de bezoekers. In de middag was er zelfs 
livemuziek van dweilband Expreszó. 

In de middag ging de zon steeds meer schijnen. 
De ijscoman had de hele dag een rij voor zijn 
kar. Ook de zakken friet werden goed verkocht. 
De kleinsten konden zich laten schminken als 
piraten of prinsesjes en daarna spelen op het 
springkussen. De grotere kinderen vermaakten 
zich met oud-Hollandse spelletjes. 

Het was een geslaagde editie en we kijken nu 
al uit naar volgend jaar! 
 

In het kader van Wereld Alzheimer 
Week vond op woensdag 18 september 
een bijzondere ochtend plaats vol Oud-
Hollandse spelletjes. Het thema van 
deze week, ‘Samen in beweging’, werd 
hier letterlijk tot leven gebracht. Zo’n 
60 kleuters van basisschool De Octopus 
speelden samen met de ouderen van de 
dagbesteding van Stuijvenburgh, onder 
begeleiding van vrijwilligers, verzorgers en 
mantelzorgers.

Dankzij de enthousiaste inzet van 
vrijwilligers van de Buurtkamer, 
bewonersplatform Fort-Zeekant, 
hulpmoeders, leerkrachten en het team 
van Stuijvenburgh, konden de deelnemers 
genieten van verschillende spelletjes.  
Er werd gesjoeld, een eierrace gehouden 
(maar dan met balletjes), ballen gegooid en 

zelfs nostalgische spelletjes zoals hoedje 
wip, ezeltje prik en zakdoekje leggen 
kwamen aan bod. De gezelligheid werd 
compleet gemaakt met warme drankjes, 
siroop en iets lekkers tussendoor.

Er was een warme sfeer tussen de oude en 
jonge deelnemers. Een van de bezoeksters 
vatte het mooi samen: “Alleen al naar 
de kinderen kijken is zo leuk.” Ondanks 
de frisse temperatuur genoot iedereen 
zichtbaar van de speelse ochtend.
Deze ochtend was niet alleen een vrolijke 
gebeurtenis, maar benadrukte ook de 
kracht van samen in beweging blijven 
– letterlijk en figuurlijk. Een prachtig 
voorbeeld van hoe verbinding in de 
buurt kan leiden tot mooie momenten en 
waardevolle herinneringen.
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Burendag
Dit jaar begon de viering van Burendag in Fort-
Zeekant op het pleintje aan de Heinsiusstraat. 
Het bewonersplatform ontving de buren op 
zaterdagochtend 28 september met een 
warm bakje koffie of thee, hapjes en heerlijke 
zelfgebakken cupcakes. De regenachtige start 
van de dag mocht de pret niet drukken. Zeker 
niet toen de zon doorbrak tijdens het vrolijke 
optreden van het koor Lappe & Gare. Uit de 
zelfgemaakte cupcakes is ook een winnaar 
van onze Cupcake Challenge gekozen. Inka 
Bodewes heeft een bakkersbon gewonnen!

De middag zijn we gestart met een uitgebreide 
lunch in de Buurtkamer, verzorgd door WijZijn. 
De lunch bestond onder andere uit verse 
groentesoep, broodjes en veel gezelligheid!

Vanaf drie uur hebben we genoten op de 
internationale hapjesmarkt, met hapjes uit 
Turkije, Suriname, Iran, Marokko, Syrië en 
Nederland. Alle hapjes waren zelfgemaakt 
en stuk voor stuk ontzettend lekker! De band 
Expreszó zorgde met hun instrumenten voor 
een gezellige sfeer en lieten diverse bekende 
hits horen.

De Raad op Straat
De gemeenteraad bezoekt verschillende 
wijken in Bergen op Zoom, onder de titel ‘Raad 
op Straat’. Op woensdag 25 september was 
onze wijk aan de beurt. Het bewonersplatform 
Fort-Zeekant zorgde voor de ontvangst en de 
begeleiding. 

De hele wijk werd bezocht. Er werd gekeken 
naar veiligheid, openbare (speel)ruimte en 
duurzaamheid & groen.

Na terugkeer presenteerde het 
bewonersplatform de resultaten van vijf jaar 
actief zijn in de wijk en de plannen voor de 
komende jaren. Samen met de raadsleden 
spraken zij over actuele onderwerpen uit de 
wijk. 

Het was een mooie, informatieve avond. Zowel 
het bewonersplatform als de raadsleden kijken 
met een goed gevoel terug!

activiteiten
kalender
2024 Mis geen activiteit!

Op www.fortzeekantboeit.nl vind je 
altijd een actueel overzicht van alle 
activiteiten in onze wijk. 

wat datum / periode omschrijving

Kerstactiviteit 13 december 2024
Na het succes van 2023 gaan we ook dit jaar samen het 
jaar afsluiten. We combineren dit met de start van de 
nieuwbouw van Schelde Buren. 

Opschoondag 22 maart 2025 Volgend jaar gaan we de wijk weer schoonmaken. Doe 
je ook weer mee?

Oproep!
Mis je nog een activiteit? Of misschien 
heb je een leuk idee, waar je mee 
aan de slag wilt! Kun je daar hulp bij 
gebruiken? Laat het ons weten via 
bpfortzeekant@gmail.com

|  activiteiten kalender 2024  |
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op de koffie
bij joke
en nico

Thuis. Een simpel woordje, maar o zo 
belangrijk. De buren Joke Nelen (77) en Nico 
Franken (71) weten dat maar al te goed. Fort-
Zeekant, dat is thuis. Dat is: je op je plek 
voelen. “Vanaf het eerste moment dat ik mijn 
woning binnenstapte, voelde het goed”, zegt 
Nico.

Hij woont sinds kort weer in de wijk. Joke betrok 
een jaar of 11 geleden haar appartement op 
de eerste verdieping. Ze woont zowat boven 
Nico. Beiden zijn geboren en getogen in onze 
wijk. Maar toen ze trouwden verlieten ze Fort-
Zeekant, al gingen ze overigens nooit ver weg. 
Nico woonde zijn hele leven in de stad. Joke 
ook, als we de paar jaar dat ze in Woensdrecht 
woonde niet meetellen

“Ik woonde hiervoor op de Bergse Plaat. Daar 
zag ik helemaal niemand”, vertelt Joke. Dat 
is nu wel anders. Een praatje is zo gemaakt 
voor wie dat wil. Terwijl toch ieder gewoon zijn 
tuintje of balkonnetje heeft, waar de privacy 
wordt gerespecteerd. Als ze met elkaar praten 
onder het genot van een appelcarré van 
Ambachtsbakker Van Oers, leeft hun jeugd 
weer op. Hard werken stond centraal. Joke: “Ik 
moest op mijn veertiende al gaan werken en 
elke cent aan mijn moeder geven.” Het gezin 
van Joke woonde aan het Emmaplein. “Ik had 
een dienstje in Steenbergen. Daar ging ik op 
de fiets heen. In de winter ging ik met de bus.” 
In haar vrije tijd plukte ze aardbeien, bessen, 
bonen, noem maar op. Elke cent was welkom in 

het gezin Haest.

Keukentafels naar buiten
Zo verging het ook Nico, wiens jeugd zich 
in de Anna Paulownastraat afspeelde. “In de 
zomer gingen de keukentafels naar buiten en 
waren we één groot gezin. Er was een familie 
van wie de vrouw ziek was. Daar zorgden 
we allemaal samen voor, zodat haar man kon 
gaan werken en er centen binnenkwamen.” 
Die saamhorigheid van toen is er niet meer. 
“Maar toch zie je hier wel iets terug van het 
sociale leven van toen, van zoals we zijn 
opgegroeid.” Het woongebouw Kloostertuin 
aan de Steijnstraat/Van Assendelftstraat en 
haar bewoners voelen vertrouwd en veilig. Met 

de binnenstad dichtbij en de Nettorama om de 
hoek. “We kunnen lopend om boodschappen.” 
Het nieuwe medisch centrum Scheldedok ligt ook 
dichtbij. Nico is er blij mee. Joke moet lachen. “Ik 
zit zonder, ik was bij CoMed.” Ze lijkt er voorlopig 
niet zo mee te zitten.

Centerparcs
Nico vindt waar hij nu woont wel iets weghebben 
van een vakantiepark van Centerparcs. “Je ziet 
’s avonds al die lichtjes, hoort het geroezemoes 
in de tuintjes en op de balkonnetjes, dan voel 
je je helemaal op je gemak.” Dat telt voor hem 
extra. “Ik woonde aan de Van Hasseltstraat, 
die omgeving was niet veilig. We hadden veel 
overlast van drugsgebruikers.” Wonen zoals hij nu 

doet met een eigen, prachtige binnentuin is dan 
wel heel bijzonder. “We hebben geluk gehad dat 
we deze woning kregen.”

Joke snapt precies wat hij bedoelt: “Toen ik nog 
op de Bergse Plaat woonde, zei ik altijd: ik heb 
wel een huis maar geen thuis. Nu kom ik steeds 
meer mensen die zeggen: jij bent er eentje van 
Haest.” Het voelt goed voor haar. Nico knikt. “Hier 
kunnen we oud worden!” 

BOEI BULLETIN | FORT ZEEKANT | NOVEMBER 2024
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 “Als je ’s avonds de lichtjes ziet en het 

 geroezemoes hoort, dan voel je je op je gemak”    
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Het was een pittige boodschap voor de 
huurders van de Koning Willem II Straat. 
Stadlander gaat de 35 sociale huurwoningen 
slopen om hier duurzame, nieuwe woningen 
terug te bouwen. Vastgoedontwikkelaar Joab 
praat ons bij. 

“Een sloop-boodschap brengen is nooit leuk. 
Maar dat we afscheid nemen van de woningen 
in de Koning Willem II Straat, dat doet ons ook 
een beetje pijn. Hier, op ’t Fort, liggen namelijk 
de wortels van Stadlander. Hier begon de sociale 
woningbouw in Bergen op Zoom.” Stadlander is 
daarom niet over één nacht ijs gegaan om tot het 
sloopbesluit te komen. 

Kwaliteit
“We moeten deze woningen aanpakken, 
omdat ze een slecht energielabel hebben. We 
zijn wettelijk verplicht om de woningen voor 
2029 te verduurzamen of te vervangen voor 
nieuwbouw. We hebben uitgebreid gekeken 
naar de mogelijkheden voor renovatie: in 
bewoonde staat en zelfs in onbewoonde staat. 
Maar renovatie is erg duur in verhouding tot de 
kwaliteit die we hiermee bereiken. We kunnen 

de woningen dan nauwelijks verbeteren. Ze 
hebben bijvoorbeeld erg lage plafonds op de 
eerste verdieping. Ook hebben de woningen nu 
geen achterom. Fietsen en kliko’s, alles moet nu 
door de voordeur naar buiten”, schetst Joab de 
situatie. 

Vervolg
Sloop en nieuwbouw biedt nieuwe kansen. 
Stadlander wil graag meer woningen, meer 
parkeerplaatsen en meer groen toevoegen. Er is 
een eerste onderzoek uitgevoerd om te bekijken 
wat er mogelijk is op de locatie. In het gehele 
onderzoek is de gemeente meegenomen. Een 
definitief plan ligt er volgens Joab nog niet. “We 
vonden het belangrijk om eerst de huurders 
hierover te informeren. Nu dat is gebeurd, 
kunnen we verder met de planontwikkeling, 
in overleg met de gemeente. De stap daarna 
is om een bouwpartner te selecteren. Zodra 
we de eerste schetsen hebben, zullen we de 
buurt hierover informeren. Want we zien hen 
als belangrijke partners om hier met oog op de 
bijzondere historie weer een nieuwe, mooie 
straat te bouwen.” 

In het vorige Boei Bulletin vertelden we al over 
de nieuwbouw van Schelde Buren. Op de plek 
van de voormalige Scheldeflat komen 100 
appartementen en 21 eengezinswoningen. 
In oktober tekenden Stadlander en 
bouwpartner ERA Contour de definitieve 
overeenkomst hiervoor. We kunnen nu echt uit 
de startblokken!

De eerste werkzaamheden beginnen 
binnenkort 
De gemeente start vanaf 28 oktober met de 
aanleg van het riool, aan de Casper Fagellaan. 
Deze straat wordt verlengd tot aan de 
Scheldelaan. De werkzaamheden vinden plaats 
op de bouwlocatie zelf. 
ERA Contour zal vlak voor de start van de aanleg 
wat grond verplaatsen op het terrein. 
Als de vergunning binnen is, wordt in november 
een bouwkeet geplaatst. Dan komen er 
bouwdoeken op de hekken rond de bouwlocatie.

De wijk continu op de hoogte houden
De direct omwonenden ontvangen een huis-
aan-huisbrief, over wat zij kunnen verwachten en 
waar zij terecht kunnen met vragen. Ook komt er 
op www.eracontourbouwt.nl een pagina voor 
Schelde Buren, met actuele informatie over de 
bouwactiviteiten en met contactgegevens.
Wie graag in Schelde Buren wil wonen,  
kan zich inschrijven voor de digitale nieuwsbrief 
op de website van Stadlander via  

www.stadlander.nl/schelde-buren En we blijven 
de wijk informeren: in het volgende Boei Bulletin 
komt weer een update over Schelde Buren.

Start bouw: voor het eind van het jaar 
We verwachten in december een gezellig “start 
bouw”-evenement te vieren met de buurt, in 
kerstsfeer! Alle bewoners van Fort-Zeekant zijn 
welkom. Houd de website  
www.fortzeekantboeit.nl en de Facebook-
pagina in de gaten voor meer informatie over dat 
evenement.

Meewerken? 
Maak samen met ons de wijk: wij gaan aan de 
slag met Schelde Buren en misschien heb jij het 
wel in je om daarbij te helpen! Zie je jezelf al als 
portier bij de bouwplaats? Kom je onze bouwkeet 
schoonmaken? Of heb je twee rechterhanden, 
ben je leergierig en benieuwd naar de 
mogelijkheden om je steentje bij te dragen?  
Stuur een e-mail naar  
michel.draisma@eracontour.nl!

sloop van 
koning
willem II straat

nieuwbouw
schelde
buren

 “In december vieren 
 we samen 

 de start van de bouw” 
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Twintig, hooguit dertig meter. Langer is het 
perkje van “Augusta Fleurt Op” niet. Maar 
het is wel een enorme blikvanger aan de 
Augustalaan. Een fleurige onderbreking van 
de gemeentelijke groenstrook. Het stukje 
groen bestaat uit veelkleurige bloemen 
en planten. Het trekt volop insecten als 
hommels en bijen aan!

Augusta Fleurt Op is een initiatief van 
Hans Dorst. Hij woont al vele jaren aan 
de Augustalaan. Het perkje bevindt zich 
schuin tegenover zijn woning. “Kijk, dit is 
judaspenning”, wijst de 85-jarige. 
“Hier staan dahlia’s en ijsbloemen. En dit 
is een van de twee vlinderstruiken. Deze 
is geplant door Louis van der Kallen, het 
Bergse raadslid dat zich heeft ingezet voor 
dit soort perkjes.”
Hans Dorst loopt een stukje verder. 
“Mooi hè? Dat is dwergkwee en daar zie 
je stokrozen. Hier, dit is kervel en dat 
zijn goudsbloemen. Die twee daar – een 
karmozijnbes en een hibiscus – staan te 
dicht bij elkaar. Die moet ik allebei wat meer 
ruimte geven.”

Jongeren welkom
De actieve 
Augustalaan-
bewoner is elke 
dag wel een tijdje te 
vinden in en rond 
de fleurige strook. 
Hij glimlacht: “Als 
het lekker weer is, 
loop ik daar rond.” 
Soms krijgt hij hulp 
van andere buurtbewoners. 
Ze komen wat planten, ze zaaien 
bloemen, verwijderen het onkruid… “Ik zou 
graag zien dat meer mensen komen helpen. 
Vooral jongeren zijn welkom.”
Zelf kwam Hans Dorst op het idee voor 
Augusta Fleurt Op toen de gemeente 
bewoners vroeg om met plannen te komen 
voor een aantrekkelijke leefomgeving. 
“Om de ecologie te bevorderen wilde ik 
een plantenmix. Dus niet één soort, zoals 
de gemeente had geplant, maar meer 
fleur.” Van de gemeentelijke aanplant was 
bovendien 80 procent afgestorven. Dat 
komt omdat de strook langs de Augustalaan 

pal op het 
zuiden ligt en dus 
behoorlijk verhit kan raken. 

Sociaal gebeuren
Meer fleur kwam er toen de gemeente 
het licht op groen zette voor Augusta Fleurt 
Op. Dit tot groot genoegen van de bewoners 
van de flat direct aan het perkje. “Het is ook een 
sociaal gebeuren”, zegt Hans Dorst. “Bewoners 
hebben met Pasen een bakje met bloembollen op 
tafel en komen die bollen daarna aan mij geven. 

De laatste keer zijn er wel honderd 
de grond in gegaan!” Een fleurige 
strook fleurig houden, vraagt 
uiteraard meer dan alleen planten 
en zaaien. Hans Dorst heeft ook 

een vorm van watermanagement 
bedacht: een betonnen rand om 
het wegspoelen van regenwater te 
voorkomen. “Ook ligt er een matje 
van tuinafval tussen de planten. 
Dat isoleert, waardoor het minder 
warm is in de zomer. In het koude 
seizoen houdt dit juist de warmte 
vast. Bovendien ontstaat er onder 
dat matje nieuw leven in de 
bodem.”

Gezelliger
Augusta Fleurt Op zorgt dus 
voor biodiversiteit en kleur. Hans 
Dorst: “Het maakt de Augustalaan 
ook gezelliger. Zie je die bankjes 

daar? Regelmatig gaan daar 
mensen zitten om te kijken naar de 

bloemen, de bijtjes en de hommels.” 

bewoners
fleuren
augusta op

 “Na Pasen gingen  
 wel 100 bloembollen  

 de grond in!” 



Colofon
Via het Boei Bulletin houden we je
regelmatig op de hoogte van de
belangrijkste ontwikkelingen in
Fort-Zeekant.

Dit Boei Bulletin wordt gemaakt door:
Bewonersplatform Fort-Zeekant, ERA
Contour, gemeente Bergen op Zoom,
Stadlander en WijZijn Bergen op
Zoom.

Deze nieuwsbrief digitaal lezen?
Bekijk hem op:
www.fortzeekantboeit.nl

Volg ons ook op Facebook via
Fort-Zeekant Boeit

Contact
Contact en tips voor de redactie:
bpfortzeekant@gmail.com

“In de zomer 
gingen de 
keukentafels naar 
buiten en waren 
we één groot 
gezin.”
* Nico Franken, groeide op in de Anna Paulownastraat


